
 

SPØRGSMÅL NR.  S 1404 

§ 20-SPØRGSMÅL TIL SKRIFTLIG BESVARELSE 

Til: Sundheds- og ældreministeren 

Dato: 9. september 2016 

Stillet af: Kaare Dybvad (S)  

Mener ministeren, at det er tilfredsstillende, at ministeren i forbindelse med 

indvielsen af det nye psykiatrisygehus i Slagelse lovede, at sygehuset ville 

blive et behandlingssted, hvor der »både er rigtig gode faciliteter og dygtigt 

sundhedspersonale«, når der i dag berettes om personalemangel på 

selvsamme psykiatrisygehus og spritnye faciliteter, som slet ikke benyttes, 

f.eks. træningskøkkener og motionsfaciliteter, på grund af for lidt personale til 

at hjælpe patienterne med at bruge faciliteterne?  

(Spm. nr. S 1404). 

 

 

På Folketingets formands vegne 

Lovsekretariatet 

Den 9. september 2016 

 

 

Svaret bedes sendt elektronisk til 

spørgeren på Kaare.Dybvad@ft.dk 

og til Lovsekretariatet på lov@ft.dk. 
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